
 Zápis ze zasedání školské rady Gymnázia Jana Keplera v Praze 6 

    V Praze na GJK – 28. 11. 2016 

 

Přítomni: 

j.h. Jiří Růžička – ředitel 

 

Členové školské rady: 

Zástupce rodičů: Michaela Schierová 

Zástupce studentů: Tereza Marie Hájková 

Zástupci pedagogů: Ludmila Knappová, František Kučera 

Zástupci zřizovatele: Jan Zahradil, Eliška Kaplicky 

 

Program: 

1) Předsedkyně ŠR přivítala všechny přítomné a představila nové členy. 

 

2) Ředitel představil Výroční zprávu GJK za školní rok 2015/2016. Podrobněji představil 

následující témata: 

- škola za poslední rok výrazně zvýšila počet informačních technologií, pro potřeby výuky 

nepočítačových předmětů. 

-    již celý rok a stále neúspěšně probíhá rekonstrukce šatních skříněk. Po první firmě, 

která na konci roku 2015 odstoupila od smlouvy, byla ve výběrovém řízení vybrána 

nová firma, která měla skříňky zprovoznit do 28.8.2016. Firma je však nyní v  

insolvenci, skříňky stále nejsou hotové a Odbor školství MHMP , který by měl 

odstoupit od smlouvy, vypsat nové výběrové řízení a co nejrychleji investici dokončit, si 

počíná laxně. Situace se v zimních měsících stává neúnosnou a měla by se naléhavě 

řešit. 

- Inkluze handicapovaných a nadaných studentů – různé úrovně jazyků i matematiky. 

Individuální přístup ke studentům. Nabídka volitelných předmětů podle zájmu studentů. 

- Možnost nahrazení maturitní zkoušky z cizího jazyka certifikátem (již od 2015/16). 

- Stále stoupá počet studentů, kteří jsou úspěšní v přijímacím řízení na prestižní zahraniční 

univerzity (Cambridge, Oxford, Yale, UCL apod) 

 

 

   Rada Výroční zprávu jednomyslně schválila 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala : T.M. Hájková                          ověřila:  Ludmila Knappová 

       Předseda Školské rady GJK 

 

 

 

 

V Praze, 5.12. 2016 

 

 

 


